
Jegyzőkönyv 

Elnökségi ülés – 2019.12.17 kedd 

helyszín:  

Sóház (1062 Budapest, Váci út 3.) 

résztvevők:  

 Balázs Gábor – elnök 

 Takács Péter – alelnök 

 Takács Zoltán – elnökségi tag 

 Kövesdi Andrea – elnökségi tag 

 Harsányi Enikő – elnökségi tag 

 Orosz András – felügyelő bizottság elnök 

 Takácsné Fekete Franciska – főtitkár 

 Morva-Takács Vivien Anett – jegyzőkönyvvezető 

 Bereczki Béla – meghívott vendég 

 Csizmazia Zoltán – meghívott vendég 

 Marti György – operatív igazgató 

Napirendi pontok:  

1. 2019-es versenyévad értékelése 

a. Szövetségi kapitányok évértékelés 

b. Harsányi Enikő, Gyetvai Ákos és Vereczkey Lajos alkotta bizottság beszámolója a 

versenyek kivizsgálásáról 

c. Iroda észrevételei és problémái 

2. Kommunikációs és marketing bizottság 2019-es működése  

3. 2019/2020-ban lejáró tisztségviselői pályázatok 

4. 2020-as hazai versenyrendszer 

(Versenykiírások; Igazolási, nyilvántartási és átigazolási szabályzat; díjszabások; darts 

szabálykönyv; öltözködési kódex; alkoholszondás mérés szabályzata) 

5. 2020-as nemzetközi versenyek 

6. 2019/2020 Diákolimpia 

7. Leltár 

8. Tagfelvétel 

9. Egyebek 

17:12 Balázs Gábor a Szövetség elnöke megállapította, hogy az elnökségi ülésen a szavazati joggal 

rendelkezők száma 5 fő, így az elnökség határozatképes, majd ismertette a meghívóban szereplő 

napirendet, és felkérte az Elnökséget, hogy döntsön annak elfogadásáról. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő, 

55/2019.XII.17 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta az Elnökségi ülés napirendjét azzal a módosítással, hogy a meghívóban írtaktól 

eltérő, az Elnökségi tagok érkezésétől függő sorrendben tárgyaljon róluk az Elnökség. 

6. napirendi pont: 2019/2020 Diákolimpia  



Elnök úr ismertette, hogy Balogh Gáborral, a Diáksport Szövetség elnökével jó a kapcsolatuk, aki 

felajánlotta a segítségét a helyzet megoldására, ezért fel kellene hívni őt miatta, majd felkérte az 

Elnökséget, hogy döntsön annak elfogadásáról, hogy ennek függvényében legyen szervezve 

Diákolimpia. Ezt követően az Elnökség 

5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

56/2019.XII.17 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy Balogh Gáborral egyeztetés történjen és az alapján legyen megszervezve 

a Diákolimpia.   

1. napirendi pont: 2019-es versenyévad értékelése  

b) Harsányi Enikő, Gyetvai Ákos és Vereczkey Lajos alkotta bizottság beszámolója a versenyek 

kivizsgálásáról 

Elnök úr elmondja, hogy a bizottság meg fogja állapítani a versenyek szervezésével kapcsolatos 

minimál követelményeket és a tapasztalt okokat, hibákat, ami alapján a beszámoló el lesz halasztva a 

következő elnökségi ülésre. 

Kövesdi Andrea javasolta, hogy legyen a Szövetség részéről egy ellenőrzés és átvétel az építés 

befejezése után. 

Főtitkár asszony azzal a kéréssel fordult az Elnökség felé, hogy az építésért felelős személyek közül 

valaki legyen jelen a versenyek során a helyszínen az esetleges helyzetek megoldására. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön annak elfogadásáról, hogy a javaslatokat figyelembe 

véve a Bizottság a vizsgálat eredményéről a következő elnökségi ülésen számoljon be. Ezt követően 

az Elnökség 

5 igen, 0 nem é 0 tartózkodás mellett meghozta a következő, 

57/2019.XII.17 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a vizsgáló bizottság a javaslatokat figyelembe véve a következő elnökségi 

ülésen számoljon be a vizsgálatuk eredményéről. 

17:26 Ikker Péter elnökségi tag megérkezett, így a szavazattal rendelkezők száma 6 fő. 

17:27 Takács Péter alelnök megérkezett, így a szavazattal rendelkezők száma 7 fő. 

c) Iroda észrevételei és problémái 

Főtitkár asszony ismertette, hogy az idei évben a versenykiírások sok helyen nem voltak 

egyértelműek, amin változtatni kellene a jövő évre nézve, valamint szeretné, ha különbség lenne téve 

az építő munkások és a levezetők között, valamint ki lenne vizsgálva az építés-bontás kifizetése. 

Elnök úr javasolta, hogy nagyobb jogkört kellene biztosítani a versenylevezetőknek, például, ha nincs 

versenybizottság kijelölve, akkor helyettük a levezetők dönthessenek az adott kérdésekben. 

Elmondta, hogy célja a 2020-as évre, hogy a levezetési, bírói feladatokon kívül minden lebonyolítással 

kapcsolatos dolgot egy csapat csinálja teljeskörűen a versenyekre, amit meg kell majd pályáztatni. 

Koncz Ernő javasolta, hogy legyen egy protokoll írva az építés-bontással kapcsolatban, amiben 

egyértelműen rendezve vannak a jelenleg vitás vagy el nem döntött kérdések, hogy minden fél 

levédhető legyen. 



Főtitkár asszony elmondta, hogy fontos lenne, hogy legyen egy eszközállomány a versenyre, ami fix, 

és akkor nem kellene a versenyek előtt az Irodából szállítani. Hozzátette, hogy a levezetők kevesen 

vannak ahhoz, hogy a már meglévő feladataik mellett még az öltözködést is nekik kelljen ellenőrizni. 

Elnök úr javasolta, hogy a feladatokat jobban szét kellene osztani, esetleg több levezetőt biztosítani a 

versenyekre. 

a) Szövetségi kapitányok évértékelése 

Filyó Tibor utánpótlás szövetségi kapitány nem tudott megjelenni az elnökségi ülésen. 

Kövesdi Andrea szóban megköszönte a lehetőséget, hogy betölthette a Steel szövetségi kapitányi 

pozíciót. 

Elnök úr elmondta, hogy szerinte sikeres évet tudhat maga mögött a Szövetség eredmények és 

sportdiplomáciai szempontokból is. 

2. napirendi pont: Kommunikációs és marketing bizottság beszámolója  

Koncz Ernő ismertette prezentációját a bizottság elért eredményeiről és terveiről. 

A versenykiírások kapcsán Ikker Péter és Takács Zoltán rákérdezett az online közvetítések 

lehetőségére. Koncz Ernő elmondta, hogy a statisztikázás és online közvetítés csak a második félévre 

lesz megoldott legkorábban, de tervben van. Az Iroda kérdése azt is elmondta, hogy 2019-ben nem 

lesz a korábbi évekhez hasonló Darts Magazin, de jövőre már jelezte két szerkesztő csapat is, hogy 

csinálná. 

8. napirendi pont: Tagfelvétel  

Főtitkár asszony ismertette, hogy 6 egyesület jelezte csatlakozási szándékát, ám ebből 3 egyesület 

nem felel meg a sportegyesületi kritériumnak. 

A szabályzatok átnézése után arra a következtetésre jutott az Elnökség, hogy az alapszabály 

értelmében nem lehetne tagunk egyetlen olyan egyesület sem, aki nem felel meg a kritériumnak, ami 

18 egyesületet érint. Ez alapján vagy kizárjuk ezeket az egyesületeket, vagy felvesszük azokat is, akik 

nem felelnek meg. 

Elnök úr javasolta, hogy módosítani kellene az alapszabályt, illetve, hogy az Elnökség vegye fel a 

három egyesületet a tagjai közé, akik megfelelnek, a többi egyesületről pedig halassza el a döntést, 

amíg felül nem lesz vizsgáltatva ügyvéd által a jelenlegi alapszabály. Ezt követően az  Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

58/2019.XII. 17 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Wings Dart Club Zirc, Pápai Holdkő Darts Club Sportegyesület, Debreceni 

Egyetemi Atlétikai Club egyesületek csatlakozási kérelmét a Magyar Darts Szövetségbe. 

17:54 Bereczki Béla távozott az Elnökségi ülésről. 

7. napirendi pont: Leltár  

Elnök úr felkérte az Irodát, hogy a leltár és az átadás-átvétel kérdését legkésőbb február 28-ig 

rendezze, majd felkérte az Elnökséget ennek elfogadására. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 



59/2019.XII.17 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy az Iroda rendezze a Leltár és az átadás-átvétel kérdését 2020. február 

28-ig. 

3. napirendi pont: 2019/2020-ban lejáró t isztségviselői pályázatok  

Elnök úr ismertette, hogy a steel szövetségi kapitányi pályázat december 31-ével jár le, a soft és az 

utánpótlás 2021-ben. 

Takács Péter javasolta, hogy minden szövetségi kapitányi tisztséget újra kellene pályáztatni, mert 

sokkal tisztább, ha tiszta lappal indul az új elnökség, és ha minden tisztségviselő mandátuma 

ugyanaddig érvényes. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön Takács Péter javaslatának elfogadásáról, hogy mindkét 

szövetségi kapitányt hívja vissza tisztségéből az Elnökség, írjon ki új pályázatot ezekre, az új 

tisztségviselő választásáig pedig a jelenlegi szövetségi kapitányok megbízott alapon lássák el a 

feladatot. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

60/2019.XII.17 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség visszahívja a szövetségi kapitányokat tisztségükből, a pozíciókra új pályázatot ír ki, az új 

tisztségviselők megválasztásáig  pedig a jelenlegi szövetségi kapitányok megbízott alapon lássák el a 

pozíciókat. 

Elnök úr ismertette, hogy az operatív igazgatói tisztség is lejár december 31-én. Javasolta, hogy az 

irodai fizetett alkalmazottak létszámát növelni kellene. 

Koncz Ernő hozzátette, hogy szerinte kommunikációs marketing ismeretekkel is kellene rendelkeznie 

az új munkaerőnek, vagy a meglévő alkalmazottakat kellene kitanítani. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön új alkalmazottak felvételéről. Ezt követően az Elnökség 

7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

61/2019.XII.17 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy az irodai fizetett alkalmazottak létszáma növelve legyen, és hogy 

pályázat legyen kiírva az új alkalmazottak felvételére. 

Elnök úr ismertette, hogy Koncz Ernő felajánlotta lemondását a Csapatbajnoki döntőt követő 

kommunikációs hiba okán, valamint ismertette, hogy Takács Péter alelnök lemondott tisztségéről, 

mert mint a Darts Event Kft ügyvezetője a PDC Europe-pal kötött megállapodásuk üzleti 

tevékenységet igényel. Ez jogi összeférhetetlenséggel nem jár, de Takács Péter túlterhelt és nem 

szeretnének érdeksérelmeket és konfliktusokat. 

Elmondta továbbá, hogy mivel neki is van tulajdonjoga a cégben, így az ezzel kapcsolatos 

döntésekben ő nem fog szavazni. 

Javasolta, hogy új, független alelnököt kellene választani a közgyűlésen, aki a darts szakmát is jól érti. 

Koncz Ernő hozzátette, hogy fontos lenne, hogy legyen nemzetközi kapcsolatrendszere. 



Kövesdi Andrea javasolta, hogy az említett üzleti oldalt érintő információk a tagság előtt is legyenek 

nyilvánosak, Elnök úr ígéretet tett rá hogy a közgyűlésen is elmondja majd ezeket. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsön Koncz Ernő lemondásának elfogadásáról. Ezt követően 

az Elnökség 

0 igen, 6 nem és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

62/2019.XII.17 számú elnökségi határozatot 

Az Elnökség nem fogadta el Koncz Ernő lemondását. 

5. napirendi pont: 2020-as nemzetközi versenyek  

Elnök úr ismertette, hogy 2023-ig be lett adva minden támogatási igény, január végére várható 

döntés az elfogadásról. Amennyiben pozitív elbírálásban részesülnek, az jelentősen befolyásolhatja a 

gazdasági működését a Szövetségnek. 

10. napirendi pont: Egyebek 

Az Elnökség titkos szavazás útján döntött az év játékosa címekről. 

Koncz Ernő elmondta, hogy a Demján Sándor Alapítvány támogatná az utánpótlás nevelést, de ehhez 

egy jó programot kellene összeállítani.  

Harsányi Enikő elmondta, hogy Deta Hedman felajánlását nem szabad elfelejteni. 

Elnök úr beszámolt a Magyar Darts Napja program koncepciójáról. Olyan két napos program, ami 

szabad darts lehetőséget biztosít az érdeklődőknek, újdonságokat mutat be, aminek a célja a sport 

népszerűsítése. A második napon lesz a szuperbajnoki döntő, amin 8 meghívott játékos vesz részt. Ez 

egy show jellegű, pénzdíjas verseny lesz. 

4. napirendi pont: 2020-as hazai versenyrendszer  

Elnök úr elmondta, hogy ahogyan az említve lett, finomítani kell a versenykiírásokat. A 

versenykiírásoknak olyannak kell lenniük, hogy minél kevesebb eldöntendő dolog maradhasson a 

versenyre. Hozzátette, hogy az öltözködési kódex és az alkoholszondás mérés szabályzata kötelező 

melléklete kell, hogy legyen a kiírásoknak. Ez utóbbi kettőt pedig írásban hagyja majd jóvá az 

Elnökség. 

19:40 Koncz Ernő elnökségi tag távozott, így a szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő 

Az Elnökség átbeszélte a készülőben lévő versenykiírásokat és az észlelt hiányosságokat. 

19:44 Csizmazia Zoltán és Marti György meghívott vendégek távoztak. 

19:51 Takács Péter alelnök távozott így a szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő 

Egyeztetés után az Elnökség úgy állapodott meg, hogy a Steel Csapatbajnokság III. osztály esetén 

területi és szakmai szempontok alapján kerülnek kialakításra a csoportok. 

20:11 Jegyzőkönyv lezárva 

k.m.f. 

 

 .............................................................   ............................................................. 



 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 

 

 

 


